
 

Aan:   Bureau Negen                                                                                                            
   t.a.v. Mw. Danielle Remy                                                                
   Torenallee 3                                                                                                           
   5617 BA  Eindhoven                                                                                                                 

      

Datum:  24 april 2019 

 

Betreft:  Vragen inzake accommodatiebeleid Leudal 

Geachte Mevr. Remy, 

De Adviesraad Sociaal domein Leudal heeft in de vergadering van 11 april uw vragen 
aangaande het formuleren van een accommodatiebeleid voor de gemeente Leudal 
besproken. 

De Adviesraad is van mening, dat we het proces tot totstandkoming van een 
accommodatiebeleid in de gemeente Leudal kritisch moeten blijven volgen. 

Het volgen van het proces zal door de Adviesraad op de volgende aspecten plaatsvinden: 

- Iedere kern van de gemeente Leudal bezit een ontmoetingsplek t.b.v. het kunnen 
samenkomen van inwoners; maatwerk, afgestemd op de grootte van het dorp is 
noodzakelijk. 

- De ontmoetingsplek moet voor iedereen toegankelijk zijn (inclusieve samenleving). 
- Sportvoorzieningen kunnen regionaal georganiseerd en gehuisvest worden. Te 

denken valt aan ca. 5 km afstand. 
- Overleg met inwoners in het dorp en directe omgeving is noodzakelijk om maatwerk 

te kunnen leveren. 

 De Adviesraad zal gevraagd en ongevraagd advies uitbrengen op het te formuleren 
accommodatiebeleid aan de hand van bovenstaande aspecten. 

De Adviesraad is verder van mening, dat u in samenspraak met de gemeente Leudal vooral 
met betrokkenen en belanghebbenden per dorp in gesprek moet gaan om een op maat 
gesneden accommodatiebeleid te kunnen formuleren. 

De Adviesraad kan dus geen actieve deelnemer zijn in dit proces, maar zal het proces wel 
kritisch volgen.  

Wel wil de Adviesraad betrokken worden in het concept-accommodatiebeleidsplan om het te 
kunnen toetsen op de haalbaarheid van bovengenoemde aspecten en de financiële 
onderbouwing. Dit om als Adviesraad een onderbouwd advies te kunnen uitbrengen. 



We vertrouwen erop u hiermede voldoende geïnformeerd te hebben en wensen u veel 
succes met het vergaren van informatie t.b.v. het te formuleren accommodatiebeleid 
gemeente Leudal. 

Met vriendelijke groet, 

Arno Gubbels, voorzitter.  

 


